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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
16/11/2023 19:30h – EVC  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissies/commissions: Michel Loppe, Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/Excusé: 
o Johan Van Riet (volmacht aan Paul Lagae), Arturo di Giacomo 
 
Uitgenodigd/Invité: 

• Clubee/FedInside  
 

o Arnaud Iannuzzi – Iannuzzi@clubee.com 
o Loïc Vernieuwe – vernieuwe@clubee.com 
o Laurent Vande Weyer - lvw@businessinsidesoftware.be 
o Vincent Vande Weyer – vvw@businessinsidesoftware.be 

 
 

 

COMMISSIES 
 

1. MNC 
 

1.1. Na inleidende contacten door Claude en Pascal 
nodigde de RvB FedInside uit om een 
presentatie te geven over een potentieel 
beheersysteem voor onze nationale competities.  
FedInside associeerde zich zich intussen met 
het grotere bedrijf Clubee uit het groothertogdom 
Luxemburg. Clubee werkt al met 7 federaties. 
 
Het voorgestelde managementstool netwerkt 
(nationale) sportfederaties en hun clubs en biedt 
voor elk: 
o BEHEER 

o Ledenadministratie 
o Individueel & per groep 
o Medische opvolging 
o Met respect voor GDPR 

o Betalingen 
o Lidmaatschapsgelden 
o Ticketing 
o Facturaties 

o Wedstrijden en standen 
o Opstellen & wijzigen kalender  

 
o Aanduiding referees 
o Statistieken 

o COMMUNICATIE 
▪ website 
▪ E-mail 
▪ Sociale netwerken 
▪ formulieren 

o MERCHANDISING 
o EVENT ORGANISATIE 
o RELATIES MET SPONSORS 

 

COMMISSIONS 
 
1.  MNC 
 
1.1. Après des prises de contact préliminaires par 

Claude et Pascal, le CA a invité FedInside à faire 
une présentation sur un système de gestion 
potentiel pour nos compétitions nationales.  
FedInside s'est entre-temps associée à la société 
plus grande Clubee du GD de Luxembourg. 
Clubee travaille déjà avec sept fédérations. 

 
L'outil de gestion proposé met en réseau les 
fédérations sportives (nationales) et leurs clubs 
et offre à chacun: 
o GESTION 

o Gestion des membres 
o Individuelle & par groupe 
o Suivi médical 
o Respect du GDPR 

o Paiements 
o Cotisations des membres 
o Billetterie 
o Facturation 

o Matches et classements 
o Établissement et modification du 

calendrier  
o Désignation des arbitres 
o Statistiques 

o COMMUNICATION 
o site web 
o E-mail 
o Réseaux sociaux 
o formulaires 

o MERCHANDISE 
o ORGANISATION D'ÉVÉNEMENTS 
o RELATIONS AVEC LES SPONSORS 

https://www.fedinside.be/
https://www.clubee.com/
https://www.fedinside.be/
https://www.clubee.com/
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Cubee maakt zich sterk dat meertaligheid (NL, 
F, E, …) geen probleem is. Concepten zoals 
‘kernspeler’, ‘homologatie’ en de integratie van 
VolleySpike & Datavolley zouden nog moeten 
uitgewerkt worden.  
 
Bespreking 

 
- Cubee biedt een totaalconcept aan, terwijl 

VB een ‘step-by-step’ invoering beoogt, en à 
priori zonder integratie van clubbeheer 
(hoewel clubs zich wel zullen moeten 
inpluggen in het VB-systeem); 

- Het concept van Cubee gaat uit van een 
gecentraliseerde federatie, terwijl VB drie 
niveaus van beheer & besluitvorming heeft; 

- De kost voor een systeem (500 clubs) wordt 
geschat op 40 à 50 duizend Euro per jaar, 
doch contracten zijn meerjarig. Er wordt 
geen opdeling gemaakt naar ‘opstart’ en 
‘operatie’.  
 

Besluit  
 
Paul zal de competitieleiders van VV voorstellen 
om Cubee/Fedinside ook in Vilvoorde uit te 
nodigen 
 

1.2. Rapportage TOPVOLLEY & BEACH 
 
Deze twee beleidsdomeinen zijn gedelegeerd 
aan VV tot 2028. FVWB, daarin gesteund door 
VB, vraagt om geïnformeerd te blijven over de 
beslissingen, bij voorbeeld over de oproeping 
van FVWB-spelers voor een nationale selectie. 
Een dergelijke oproeping kan immers invloed 
hebben op de training- en wedstrijdkalender. 
Leo getuigt in dit kader over een WEVZA-
selectie, die leidt tot een aanpassing van de 
kalender.  Een tijdig informeren van MNC is 
nodig.  
 
Paul antwoordt dat de voorzitter VB steeds 
uitgenodigd wordt op vergaderingen van de 
topsportcommissie. Die hebben wel plaats 
tijdens de kantooruren, en dat is moeilijk voor 
Guy. De verslagen van de topsportcommissie (in 
NL), de financiële verslagen en budgetten 
kunnen wel gedeeld worden met FVWB. Guy zal 
met dit organiseren met Paul en Johan. 
 
Paul voegt daaraan toe dat VV niet 
oppermachtig is in de topsportcommissie, waarin 
ook het BOIC en Topsport Vlaanderen zetelen. 
De stem van de subsidiërende overheid in dit 
autonoom orgaan weegt om evidente redenen 
zwaar door.  
 
De RvB zal voortaan ook de verantwoordelijken 
van Topvolley & Belgium Beach af en toe 
uitnodigen op haar vergaderingen, bij voorbeeld 

Cubee affirme que le multilinguisme (NL, F, E, ...) 
n'est pas un problème. L’intégration des 
concepts tels que 'liste de force', 'homologation' 
et l'intégration de VolleySpike & Datavolley doit 
encore se faire.  

 
Discussion 
 

- Cubee propose un concept global, tandis que 
VB envisage une introduction "étape par 
étape", et a priori sans intégration de la 
gestion des clubs (bien que les clubs doivent 
se brancher sur le système VB) ; 

- Le concept de Cubee suppose une fédération 
centralisée, alors que VB a trois niveaux de 
gestion et de prise de décision ; 

- Le coût d'un système (500 clubs) est estimé à 
40-50 mille euros par an, mais les contrats 
sont pluriannuels. Il n'y a pas de division en 
phase  "de démarrage" et phase 
« d’exploitation".  

 
Conclusion  
 

Paul proposera aux responsables des 
compétitions du VV d'inviter Cubee/Fedinside 
également à Vilvorde. 

 
1.2. Rapports TOPVOLLEY & BEACH 
 

Ces deux labels ont été délégués à VV jusqu'en 
2028. La FVWB, soutenue en cela par VB, 
demande à être tenue informée des décisions, 
par exemple en ce qui concerne la convocation 
des joueurs de la FVWB à une sélection 
nationale. En effet, une telle convocation pourrait 
avoir une incidence sur le calendrier des 
entraînements et des matches. Leo témoigne 
dans ce contexte d'une sélection WEVZA 
entraînant un ajustement du calendrier.  La MNC 
doit être informée en temps utile.  

 
Paul répond que le président de Volley Belgium  
est toujours invité aux réunions de la commission 
topvolley. Or, celles-ci ont lieu pendant les heures 
de bureau, ce qui est difficile pour Guy. Les 
rapports de la commission topvolley (en NL), ses 
rapports financiers et ses budgets peuvent être 
partagés avec la FVWB. Guy s'en chargera avec 
Paul et Johan. 

 
Paul ajoute que la VV n'est pas suprême au 
sein de la commission topvolley, où siègent 
également le COIB et Topsport Vlaanderen. 
Pour des raisons évidentes, la voix du 
gouvernement subsidiant pèse lourd au sein de 
cet organe autonome.  

 
Dorénavant, le CA invitera également - de temps 
en temps, par exemple tous les trois mois - les 
responsables de Topvolley & Belgium Beach à 
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om de drie maand. Technische info dient niet 
steeds via de bestuurders te passeren.  
 
 

1.3. Michel wenst een soort permanentie in de week-
ends voor de opvang van clubs die worstelen 
methet gebruik van VolleySpike. De raad vreest 
echter dat een dergelijke permanentie niet enkel 
duur is, maar ook door de clubs uit gemakzucht 
misbruikt dreigt te worden.  
 
Een frequent probleem is dat de adressenlijst 
van FVWB-clubs in VolleyAdmin2 niet 
automatisch geactualiseerd wordt.  Michel zal 
een actuele lijst (naam club, voorzitter & 
secretaris,…) via Peter Meerts tot bij de juiste 
persoon binnen VV krijgen. 
 

1.4. Gevolg gevend aan een vraag van Julien Van 
Brusselen (in repliek op een opmerking van de 
wedstrijdcommissaris over de grootte van de 
spelersnummers op de shirts) zal Michel hem 
antwoorden dat de FIVB-reglementering van 
kracht is. 

1.5. Michel wil werk maken van eventuele sancties bij 
inbreuken op de regels rond kernspelers. Op de 
website van FVWB is alle informatie daaromtrent 
terug te vinden, maar hij vraagt waar te zoeken 
voor de info van VV.  
 

2. NSC 
 

2.1.  Het challenge-systeem initiatief van de NSC & 
FVWB loopt heel goed. Verschillende clubs 
doen erop beroep. De uitdaging vandaag is om 
het systeem vervoerd te krijgen van de ene club 
naar de andere. 

2.2.  De raad neemt akte en onderschrijft de door 
Arturo bij CEV ingediende ranking van onze 
scheidsrechters.  

2.3. Lotto besloot dan toch om de polo’s van de liga-
scheidsrechters te subsidiëren. Zelf betalen ze 
nog 25 EUR. Quid de andere nationale niveaus 
en de vleugels? Scheidsrechters zouden zo 
neutraal mogelijk moeten zijn.   

 
3. LIGD 

 
3.1.  Het punt ‘WEVZA’ werd al behandeld (zie punt 

1.2.  De laatste wedstrijd van Asterix in de 
heenronde mag uitgesteld worden tot het begin 
van de terugronde, doch indien mogelijk nog 
vroeger. 

 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 
 
1.1. Claude bevestigt dat VB dit jaar afstevent op een 

verlies, mede door de Hypercube-studie. 

ses réunions. Par ailleurs, les informations 
techniques ne doivent pas toujours passer par 
les administrateurs.  

 
1.3. Michel souhaiterait une certaine permanence 

pour les week-ends afin d'assister les clubs qui 
ont du mal à utiliser VolleySpike. Cependant, le 
CA craint qu'une telle permanence ne soit pas 
seulement coûteuse, mais qu'elle risque aussi 
d'être abusée par les clubs, par commodité.  

 
Un problème récurrent est que les adresses des 
clubs de la FVWB dans VolleyAdmin2 ne sont 
pas automatiquement mises à jour.  Michel 
remettra une liste actualisée (nom du club, 
président et secrétaire,) à la bonne personne au 
sein de VV, et cela via Peter Meerts. 

 
1.4. En réponse à une question de Julien Van 

Brusselen (résultant d’un commentaire d’un 
commissaire de match sur la taille des numéros 
des joueurs sur les maillots), Michel lui répondra 
que les règlements de la FIVB sont en vigueur. 
 

1.5. Michel veut imposer des sanctions en cas 
d'infraction aux règles concernant les lignes de 
force. Le site web de la FVWB contient toutes les 
informations à ce sujet, mais il se demande où 
trouver ces informations auprès de VV.  

 
2. CNA 
 
2.1. L'initiative de Video-challenge de la CNA et de 

la FVWB avance de merveille. Plusieurs clubs y 
font appel. Le défi aujourd'hui est de transporter 
le système d'un club à l'autre. 

 
2.3. Le Conseil prend note et approuve le classement 

de nos arbitres soumis par Arturo à la CEV.  
 

2.3. La Lotto a finalement décidé de subventionner 
les polos des arbitres de la ligue. Ceux-ci paient 
encore 25 euros. Quid des autres niveaux 
nationaux et des ailes ? Les arbitres devraient 
être aussi neutres que possible. 

 
3    LIGD 
 
3.1. Le point "WEVZA" a déjà été traité (voir point 

1.2.).  Le dernier match d'Astérix dans le tour 
aller peut être reporté au début du tour retour, 
mais cela le plus tôt possible. 
. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 
 
1.1. Claude confirme que cette année, VB clôturera 

en négatif, en partie à cause de l'étude 
Hypercube.  
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Intussen blijft de BeNeliga zoeken naar de 
nodige sponsor met 750.000 EUR. 

1.2. De betalingen van VV aan CEV in het kader van 
het EK 2023 (organisation fee) zullen nog voor 
31/12 gebeuren, en dat naarmate de betalingen 
door onze sponsors en de subsidiërende 
overheden binnenkomen. De vertraging is toe te 
schrijven aan de Vlaamse manier van 
subsidiëren (eerst moet de uitgave gebeuren, 
dan pas komt het geld). Paul voegt daaraan toe 
dat het tijdverlies dus zeker niet toe te schrijven 
is aan de verandering van directie. Guy betreurt 
de laattijdige excuses naar CEV toe, wat de 
goede relaties op de proef stelt.  

 
 
2 Varia 
 
2.1. Volley Vlaanderen dient zich nog uit te 

spreken wie voor de vleugel zal zetelen in de 
commissie ‘dossiers met nationaal belang’. 
De raad benadrukt dat dit orgaan vooral moet 
zorgen voor informatiedoorstroming en 
transparantie. 

2.2. Intussen sprak VV met Ethias.  De jaarlijkse 
betalingen van deze sponsor lopen al een tijd 
sterk achteruit, terwijl ze contractueel blijft 
vragen om exclusiviteit. Ethias beperkt haar 
interesse nu tot de Yellow Tigers.  Paul 
suggereert FVWB om naar alternatieven uit te 
kijken, niet enkel als sponsor maar ook voor 
de ledenverzekering. Voor de grote events 
kunnen ad hoc partners in aanmerking 
komen, voegt Paul daaraan toe. Guy hoopt 
dat VV, FVWB en VB met 1 partner scheep 
kunnen gaan. De keuze behoort vooral aan 
de vleugels. 

 
 
Volgende vergadering  
 

• RvB: do 22/12 – 18u30, TEAMS 

Entretemps, la ‘BeNeliga’ continue à chercher 
le sponsor nécessaire amenant 750.000 euros. 

1.2. Les paiements de VV à la CEV dans le cadre 
du CHE 2023 (organisation fee) seront encore 
effectués avant le 31/12, et ce au fur et à 
mesure que les paiements de nos sponsors et 
des autorités subsidiantes arrivent. Le retard 
est dû au mode de subventionnement flamand 
(d’abord les dépenses doivent être effectuées, 
l'argent ne vient qu'ensuite). Paul ajoute que la 
perte de temps n'est donc absolument pas due 
aux changements récents de la direction VV. 
Néanmoins, Guy regrette les excuses tardives 
à la CEV, ce qui met à l'épreuve les bonnes 
relations.  

 
2 Divers 
 
2.1. Volley Vlaanderen n'a pas encore décidé qui 

siégera pour l'aile au sein de la commission 
'dossiers d'importance nationale'. Le Conseil 
souligne que cet organe doit avant tout veiller à 
la circulation de l'information et à la 
transparence. 

2.2. Entre-temps, VV s'est entretenu avec Ethias.  
Les paiements annuels de ce sponsor diminuent 
fortement depuis un certain temps, tandis qu'il 
continue à demander l'exclusivité contractuelle. 
L’intérêt d’Ethias se limite désormais aux Yellow 
Tigers.  Paul suggère à la FVWB de chercher 
des alternatives, non seulement en tant que 
sponsor mais aussi pour l'assurance de ses 
membres. Il ajoute que des partenaires ad hoc 
pourraient être envisagés pour les grands 
événements. Guy espère que VV, FVWB et VB 
pourront s'associer et contracter un seul 
partenaire. Le choix appartient principalement 
aux ailes. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : jeudi 22/12 - 18h30, TEAMS 
 

 

Verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER  


